

印尼 Republic of Indonesia

1. 應有至少 6 個月之經常性財力 4000 美金以上

If provide bank statement, the minimum transaction within the past 6 months should have an average balance of USD \$4000 or more

2. 財力來源可為父母或其他親屬。倘為其他親屬，則以所持戶籍謄本上所列，並能證明親屬關係者為原則

Source of financial support could be parents or other relatives.

Proof of relationship should also be attached

3. 公費生或獎學金生應附可供採認之獎學金證明

Students with scholarship can attach the proof of scholarship

蒙古 Mongolia

1. 應有至少 6 個月之經常性財力 2500 美金以上

If provide bank statement, the minimum transaction within the past 6 months should have an average balance of USD \$2500 or more

2. 財力來源可為父母或其他親屬。倘為其他親屬，則以所持戶籍謄本上所列，並能證明親屬關係者為原則

Source of financial support could be parents or other relatives.

Proof of relationship should also be attached

3. 公費生或獎學金生應附可供採認之獎學金證明

Students with scholarship can attach the proof of scholarship

印度、日本、馬來西亞、緬甸、帛琉、巴布亞紐幾內亞、菲律賓、韓國、泰國、越南、吉爾吉斯、土耳其、俄羅斯、巴基斯坦、史瓦帝尼、奈及利亞、衣索比亞、捷克、丹麥、德國、西班牙、荷蘭、加拿大、墨西哥、英國

India、Japan、Malaysia、Union of Myanmar、Palau、Independent State of Papua New Guinea、Philippines、Korea、Thailand、Vietnam、Kyrgyz Respublikasy、Türkiye、Russia、Pakistan、Eswatini、Nigeria、Ethiopia、Czech republic、Denmark、Germany、Spain、Netherlands、Canada、Mexico、United Kingdom

1. 應有至少 6 個月之經常性財力證明

If provide bank statement, the minimum transaction within the past 6 months

2. 財力來源可為父母或其他親屬。倘為其他親屬，則以所持戶籍謄本上所列，並能證明親屬關係者為原則

Source of financial support could be parents or other relatives.

Proof of relationship should also be attached

3. 公費生或獎學金生應附可供採認之獎學金證明

Students with scholarship can attach the proof of scholarship